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Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: Storfjord rådhus
Dato: 22.06.2011
Tidspunkt: 09:00 - 14.40

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Ordfører STSP
Veronika Bakke Medlem STSP
Birger Sommerseth Medlem STH
Jan Kåre Pedersen Varaordfører STFRP
Tore Isaksen Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Terje Malin Medlem STAP
Anne Marie Nilsen Medlem STAP
Øistein Nilsen Medlem STSKF
Arvid Lilleng Medlem STFL

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Kåre Eriksen MEDL STAP
Steffen E. Dreyer MEDL STAP
Tor Erik Skoglund MEDL STSP
Hallgeir Naimak MEDL STSP
Odd Geir Fagerli MEDL STSP
Per Roger Aronsen MEDL STSP
Lill K. Berntsen MEDL STSKF

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Bente Høiseth Hallgeir Naimak STSP
Ilmar Monlund Per Roger Aronsen STSP
Malvin Nygård Kåre Eriksen STAP
Gaute Østeggen Lill K. Berntsen STSKF

Merknader

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Ellen-Beate J. Lundberg Rådmann
Trond Roger Larsen Kontorsjef
Gunnar F. Grundetjern Økonomisjef
May-Tove Lilleng Oppvekst- og kultursjef
Anne Dalheim Etatsleder omsorgsetaten
Klara Steinnes Sekretær



Inger Heiskel fikk permisjon kl.11.30, under behandling av sak 31/11.

Orientering om samhandlingsreformen v/Anne Dalheim.

Orientering om driftsetaten v/driftsjef Yngve Kaspersen.

Ang. ansettelsesprosess økonomisjefstilling:
Rådmannen får fullmakt til å forlenge søknadsfristen og eventuelt til å lyse ut stillingen på nytt.
Dette ble enstemmig vedtatt av kommunestyret.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 22.06.2011

Bente Høiseth Malvin Nygård
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PS 28/11 Referatsaker kommunestyret 22.06.2011

Rådmannens innstilling
Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:
Sakene ble referert.

Vedtak:
Sakene ble referert.

PS 29/11 Justering av den politiske organiseringen i Storfjord kommune

Arbeidsgruppas forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret skal fremdeles bestå av 17 representanter som i dag.
2. Formannskapet skal fremdeles bestå av 5 medlemmer som i dag.
3. Plansaker bør fremdeles tillegges plan- og driftsstyret.
4. Styrene helse-sosial og oppvekst-kultur slås sammen til ett styre på 5 medlemmer.  Plan-

og driftsstyret består som i dag med 5 medlemmer.
5. Næringsutvalget består som i dag av 5 medlemmer + 1 fra næringen. Representanten fra 

næringen gis kun tale- og forslagsrett.
6. Administrasjonsutvalget – formannskapet fortsetter som medlemmer fra arbeidsgivers 

side.
7. Ankemuligheter – dette fjernes i sin helhet, bortsett fra administrasjonsutvalget.  Så 

lenge formannskapet er medlemmer i adm.utvalget, skal anken gå til kommunestyret.
8. Tilsettingsutvalg – fortsetter som i dag slik: Administrativt 

– tilsetter t.o.m. avdelingsledere,  administrasjonsutvalget tilsetter  etatssjefer og 
kontorsjef, kommunestyret tilsetter rådmann

9. Forhandlingsutvalg – lønnsforhandlinger delegeres administrasjonen v/rådmann
10. Interpellasjoner – frist for innlevering til ordfører foreslås til fem dager før møtet.
11. Spørsmål – frist for innlevering av spørsmål til ordfører/rådmann foreslås til 3 dager før 

møtet dersom det forutsettes skriftlig svar.
12. Representasjon i politiske organer fra eldreråd, råd for funksjonshemmede, ungdomsråd: 

Gis der det er naturlig og der det behandles saker som er av betydning for rådene.  Det 
gis kjøregodtgjøring og tapt arbeidsfortjeneste til møtende representant for eldreråd og 
råd for funksjonshemmede.  Ungdomsrådet gis godtgjøringer i h.h.t. tidligere vedtatte 
retningslinjer.

13. Kontrollutvalget – opposisjonen skal ha ledervervet.  Nestledervervet går til posisjon.
14. Klagenemnd – formannskapet fortsetter som i dag.



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:

Forslag fra AP v/Inger Heiskel:
Til punkt 4:
Styrene for helse- og sosial og oppvekst og kultur slås ikke sammen, men beholdes som i dag.
Tillegg til punkt 8:
Ansettelsessaker sendes alle fagforeninger til uttalelse før ansettelse foregår i tilsettingsutvalget.
Punkt 10:
Endres til 5 virkedager.
Punkt 12:
Representasjon i politiske organer fra eldreråd, råd for funkjsonshemmede, ungdomsråd, 
idrettsråd (representerer også skytterlagene): Det gis kjøregodtgjøring og tapt arbeidsfortjeneste 
til møtende representanter for eldreråd og råd for funksjonshemmede. Ungdomsrådet gis 
godtgjøring i h.h.t. tidligere vedtatte retningslinjer.

Forslag fra SP/H/FrP/Krf v/Hanne Braathen:
Punkt 5 siste setning:
Representanten fra næringsforeninga er fullverdig medlem (med stemmerett).
Punkt 10:
Tilfører ”fem virkedager før møte”.
Tilleggsforslag til punkt 13:
Ledervervet skal være en kommunestyrerepresentant fra opposisjonen.
Nestledervervet går til posisjonen.

Forslag fra eldrerådet v/Hugo Westby:
Eldrerådet bør bestå av 7 medlemmer.

Det ble først votert over forslaget fra Eldrerådet v/Hugo Westby.
Forslaget ble enstemmig forkastet.

Det ble foretatt punktvis votering.
Punkt 1-3:  Arbeidsgruppas forslag ble enstemmig vedtatt.

Punkt 4: Arbeidsgruppas forslag ble satt opp mot forslaget fra AP v/Inger Heiskel.
Arbeidsgruppas forslag ble vedtatt med 7 mot 7 stemmer. Ordfører stemte for arbeidsgruppas 
forslag.

Punkt 5: Arbeidsgruppas forslag ble satt opp mot forslaget fra SP/H/FrP/Krf v/Hanne Braathen.
Forslaget fra  SP/H/FrP/Krf v/Hanne Braathen ble vedtatt med 7 mot 7 stemmer.

Punkt 6-7: Arbeidsgruppas forslag ble enstemmig vedtatt.

Punkt 8: Arbeidsgruppas forslag ble enstemmig vedtatt.
Tilleggsforslaget fra AP v/Inger Heiskel ble forkastet med 9 mot 5 stemmer.

Punkt 9: Arbeidsgruppas forslag ble enstemmig vedtatt.



Punkt 10: Arbeidsgruppas forslag ble satt opp mot forslagene fra AP og SP/H/FrP/Krf.
Forslagene fra AP og SP/H/FrP/Krf ble vedtatt med 13 mot 1 stemme.

Punkt 11: Arbeidsgruppas forslag ble enstemmig vedtatt.

Punkt 12: Arbeidsgruppas forslag ble satt opp mot forslaget fra AP v/Inger Heiskel.
Arbeidsgruppas forslag ble vedtatt med 8 mot 6 stemmer.

Punkt 13: Arbeidsgruppas forslag ble enstemmig vedtatt.
Tilleggsforslaget fra SP/H/FrP/Krf v/Hanne Braathen ble vedtatt med 7 mot 7 stemmer.

Punkt 14: Arbeidsgruppas forslag til ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Kommunestyret skal fremdeles bestå av 17 representanter som i dag.
2. Formannskapet skal fremdeles bestå av 5 medlemmer som i dag.
3. Plansaker skal fremdeles tillegges plan- og driftsstyret.
4. Styrene helse- og sosial og oppvekst og kultur slås sammen til ett styre på 5 medlemmer.  

Plan- og driftsstyret består som i dag med 5 medlemmer.
5. Næringsutvalget består som i dag av 5 medlemmer + 1 fra næringen. Representanten fra 

næringsforeningen er fullverdig medlem (med stemmerett).
6. Administrasjonsutvalget – formannskapet fortsetter som medlemmer fra arbeidsgivers side.
7. Ankemuligheter – dette fjernes i sin helhet, bortsett fra administrasjonsutvalget.  Så lenge 

formannskapet er medlemmer i adm.utvalget, skal anken gå til kommunestyret.
8. Tilsettingsutvalg – fortsetter som i dag slik: Administrativt – tilsetter t.o.m. avdelingsledere,  

administrasjonsutvalget tilsetter  etatssjefer og kontorsjef, kommunestyret tilsetter rådmann
9. Forhandlingsutvalg – lønnsforhandlinger delegeres administrasjonen v/rådmann
10. Interpellasjoner – frist for innlevering til ordfører settes til fem virkedager før møtet.
11. Spørsmål – frist for innlevering av spørsmål til ordfører/rådmann settes til 3 dager før møtet 

dersom det forutsettes skriftlig svar.
12. Representasjon i politiske organer fra eldreråd, råd for funksjonshemmede, ungdomsråd: Gis 

der det er naturlig og der det behandles saker som er av betydning for rådene.  Det gis 
kjøregodtgjøring og tapt arbeidsfortjeneste til møtende representant for eldreråd og råd for 
funksjonshemmede.  Ungdomsrådet gis godtgjøringer i h.h.t. tidligere vedtatte retningslinjer.

13. Kontrollutvalget – ledervervet skal være en kommunestyrerepresentant fra opposisjonen. 
Nestledervervet går til posisjon.

14. Klagenemnd – formannskapet fortsetter som i dag.

PS 30/11 Politivedtekter for Storfjord kommune- ny behandling

Rådmannens innstilling
1. Kommunestyret viser til sin behandling av politivedtektene i møte 15.12.10.  

Kommunestyret fastslår at saksbehandlingen har skjedd etter forvaltningslovens 
bestemmelser, herunder forsvarlig høringsrunde på 3 uker.

2. Kommunestyret viser også til at Lensmannen i Lyngen har medvirket i utarbeidelsen av 
vedtektene, og som heller ikke har merknader i høringsrunden.



3. Kommunestyret tar politidirektoratets merknader (brev av 21.01.11) til §§ 3 annet ledd, § 
5 nr 2 annet ledd og § 21 til etterretning.  Kommunestyrets vedtak og forslag til vedtekter 
endres i tråd med dette.

4. Ny og endret politivedtekt sendes Politidirektoratet til godkjenning via Fylkesmannen i 
Troms.  

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Kommunestyret viser til sin behandling av politivedtektene i møte 15.12.10.  

Kommunestyret fastslår at saksbehandlingen har skjedd etter forvaltningslovens 
bestemmelser, herunder forsvarlig høringsrunde på 3 uker.

2. Kommunestyret viser også til at Lensmannen i Lyngen har medvirket i utarbeidelsen av 
vedtektene, og som heller ikke har merknader i høringsrunden.

3. Kommunestyret tar politidirektoratets merknader (brev av 21.01.11) til §§ 3 annet ledd, § 
5 nr 2 annet ledd og § 21 til etterretning.  Kommunestyrets vedtak og forslag til vedtekter 
endres i tråd med dette.

4. Ny og endret politivedtekt sendes Politidirektoratet til godkjenning via Fylkesmannen i 
Troms.  

PS 31/11 Økonomiplan 2011-2014

Rådmannens innstilling

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:

Saken ble behandlet sammen med sak 32/11 i kommunestyret.

Vedtak:
Saken ble behandlet sammen med sak 32/11 i kommunestyret.



PS 32/11 Budsjettregulering 2011

Rådmannens innstilling

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:

Rådmann Ellen-Beate J. Lundberg og økonomisjef Gunnar F. Grundetjern orienterte i saken. 

Forslag fra Hanne Braathen:
Disse reduseres ikke: 
1.
a) 2 lærlingeplasser  60.000
c) rydding turstier 50.000
t) svømmebasseng Hatteng skole 220.000
u) svømmebasseng Skibotn skole 30.000

Innspill til adm. – økonomiplan:

1. Da lønnsutgiftene utgjør ca 75 % av budsjettet er det her det er mulig å redusere på sikt 
(varige). Kommunestyret ønsker en gjennomgang av hele kommunens tjenestebehov, 
herunder organisering, bemanning og lederstruktur.
Plan-næring og driftsetaten skal ikke reduseres, da det er stort press og behov for disse 
tjenester. Det trengs utvikling og vekst i folketall i kommunen. 

2. Fortsette det internasjonale arbeidet og arbeidet med Nordkalottsenteret. Dette er viktig 
for utvikling og muligheter for flere arbeidsplasser, med ekstern finansiering. Positivt for 
Storfjord kommunes omdømme. 

3. Ny gjennomgang av godtgjørelse-reglementet. 
4. Ishavskystens Friluftsråd - vurderes om vi fortsatt skal være med. 

Rådmannens innstilling pkt. 1 a,c,t,u, ble satt opp mot forslaget til Hanne Braathen. 

Pkt. 
1
a) forslaget ble vedtatt med 12 mot 1 stemmer
c) forslaget ble vedtatt med 7 mot 6 stemmer
t) forslaget falt med 7 mot 6 stemmer
u) forslaget ble vedtatt med 7 mot 6 stemmer

Resten av rådmannens innstilling pkt. 1 og 2 ble enstemmig vedtatt.

Det ble votert over Hanne Braathen innspill til adm.økonomiplan. 

Pkt.1 Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
Pkt 2 Forslaget ble vedtatt med 11 mot 2 stemmer.
Pkt 3 Forslaget ble enstemmig vedtatt.
Pkt 4 Forslaget ble enstemmig vedtatt. 



Forslag fra AP: Innspill til adm.-øk.plan
Se på felles leder for Valmuen/ASVO – reduksjon 50 % stilling. 

Det ble votert over forslaget til AP.  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak:
1. Regnskapet for 2010 viser et underskudd på kr 6,9 millioner som berører driftsbudsjettet. 

For å redusere underskuddet og samtidig dekke kostnader må flere tiltak iverksettes. 
Storfjord kommunestyre vedtar følgende driftstiltak for 2011:

a. Uteområde/lekeapparater Furuslottet barnehage finansieres ved bruk av fond, 
reduksjon drift kr 200 000.

b. Tiltaket Skibotn kai overføres til investeringsregnskapet.
c. Innkjøpa av IT-utstyr reduseres med kr 40 000.
d. Felles kurspott reduseres med kr 100 000.
e. Omdisponering av rådmannens kurspott til rekrutteringsplan i omsorgsetaten.
f. Rådmannens kurspott reduseres med kr 20 000.
g. Reduksjon i midler etter vernerunder, kr 150 000.
h. Lønnsavsetning lederlønninger reduseres med kr 300 000.
i. Reduksjon ved bruk av fond voksenopplærning kr 358 000.
j. Frikjøp omsorgssjef samisk kirkeråd kr 50 000.
k. Rekruttering ny økonomisjef, kostnad kr 150 000.
l. Redusert lønn økonomiavd (øk.sjef i permisjon) kr 150 000.
m. Rekruttering ny helse- og omsorgssjef, kostnad kr 150 000.
n. Økning lønnsmidler helseavdeling, stedlig leder kr 75 000.
o. Redusert kostnad bedriftshelsetjenesten kr 118 000.
p. Organisasjonsjustering stilingshjemmel. Flytting av tjeneste/hjemmel mellom 

Valmuen verksted og voksenopplæringen kr XXX
q. Inntekter voksenopplæringen kr 1 000 000.
r. Kutt i bruk av svømmebasseng Hatteng skole. Reduksjon i kostnader knyttet til 

oppvarming, vann og renhold, kr 220 000.
s. Vakant 20 % kulturkonsulent tilsettes ikke, reduksjon kr 36 000.
t. Vakant 15 % ungdomsklubbleder tilsettes ikke, reduksjon kr 21 000.
u. Reduksjon i kurspott i oppvekst- og kulturetaten kr 50 000.
v. Økning omsorgslønn finansiert med fondsmidler kr 195 000.
w. Reduksjon i kurspott i omsorgsetaten kr 30 000.
x. Reduksjon spesialpedagogikk i førskolen kr 30 000.
y. Omdisponering av lønn PU-tjenesten. Ny bruker kommer i juli.
z. Bruk av skjønnsmidler barnehage kr 951 000.
æ. Reduksjon i innkjøp av bøker bibliotek kr 30 000.
ø. Omdisponering 20 % vikar Oteren barnehage kr 20 000.
å. Omdisponering 20 % vikar Furuslottet barnehage kr 20 000.
aa. Kalottsamarbeid 2011 utgår kr 17 000.
bb. Vakant feierlønn januar-mai kr 150 000.
cc. Salg av eldre bil, Valmuen kr 45 000.
dd. BPA 12.7. – 8.8. Innsparing kr 102 000.
ee. Dagsenter 28.2. – 26.6. Innsparing kr 42.000.
ff. Dagsenter 27.6. – 1.11. Innsparing kr 106 000.
gg. En ansatt mindre i hjemmetjenesten i sommer kr 45 000.
hh. Kartleggingsteam i vanlig turnus i 13 uker kr 46 000.



ii. Adm. dager til fagledere kuttes. Innsparing kr 109 000.
jj. Møtedager/adm.dager inndratt fra 15.8. kr 53 000.
kk. Omdisponering 20 % vakant kontorstilling Åsen kr 35 000.
ll. Redusert kurspott driftsetaten kr 30 000.
mm. Økning av festeavgift Brennafeltet, kostnad kr 170 000.
nn. Egenandel til prosjektet Nordnes fjellovervåkning kr 700 000.
oo. Overføring til disp.fond kr 3 839 155,-.

2. Følgende endringer i investeringsbudsjettet effektueres:

a. Bygging av branngarasje utsettes til 2012, kr 750 000.
b. Hovedvannledning Steindalen utsettes til 2012, kr 600 000.
c. Oppmøtested uteseksjonen utsettes til 2012, kr 1 000 000.
d. Miljøstasjon Oteren utsettes til 2012, kr 880 000.
e. Ungdomsklubb utsettes til 2012, kr 2 660 000.
f. Ny PU-bolig Engstadjordet kr 6 637 160 omprioriteres til 

i. Sikkerhetstiltak Skibotn kai, kr 200 000
ii. Ekstrabevilgning Ungdomsklubb (2012) kr 700 000.

iii. Ekstrabevilgning for å ferdigstille Skibotn skole (uteareal, asfalt, m.v) kr 
1 150 000.

iv. Furuslottet barnehage, uteareal, asfalt, kr 300 000.
v. Ombygging bolig 51på Oterbakken kr 1 620 000.

vi. Bruksendring PU-bolig Elvevoll kr 400 000.
vii. Ferdigstille Helsehuset (brannseksjonering, tyverialarm) kr 530 000.

viii. Grunnarbeid fundament nødstrømsaggregat Åsen kr 150 000.
ix. Grunnarbeid fundament nødstrømsaggregat Skibotn kr 150 000.
x. Udisponert restsum kr 1 437 160.

3. Storfjord kommunestyre tar økonomiplanen til etterretning med endringer vedtatt i pkt. 1 
og 2 og innspill som vedtatt:

1. Da lønnsutgiftene utgjør ca 75 % av budsjettet er det her det er mulig å redusere på sikt 
(varige). Kommunestyret ønsker en gjennomgang av hele kommunens tjenestebehov, 
herunder organisering, bemanning og lederstruktur.
Plan-næring og driftsetaten skal ikke reduseres, da det er stort press og behov for disse 
tjenester. Det trengs utvikling og vekst i folketall i kommunen. 

2. Fortsette det internasjonale arbeidet og arbeidet med Nordkalottsenteret. Dette er viktig 
for utvikling og muligheter for flere arbeidsplasser, med ekstern finansiering. Positivt for 
Storfjord kommunes omdømme. 

3. Ny gjennomgang av godtgjørelse-reglementet. 
4. Ishavskystens Friluftsråd - vurderes om vi fortsatt skal være med. 
5. Se på felles leder for Valmuen/ASVO – reduksjon 50 % stilling. 

PS 33/11 høring om fjerning av minimus- og maksimumsverdier på 
eiendomsskatt

Rådmannens innstilling
1. Storfjord kommune slutter seg til høringsuttalelsen fra Landssamanslutninga av 

Vassdragskommunar av 7. juni 2011. 
2. I tillegg vil kommunen presisere følgende:



o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da dette gir en skatterabatt på de 
store, lønnsomme kraftanleggene kontra andre eiendomsskatteobjekter som ikke 
har denne ordningen.

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da verdiveksten kun kommer eiere 
og ikke vertskommuner til gode.

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da dette kun var ment som en 
midlertidig løsning

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da den i dag er en avgift som bryter 
prinsipper bak kraftskattereformen, skatteevneprinsippet og de vedtatte 
verdsettelsesreglene.  I tillegg er avgiften uavhengig av lønnsomhet og 
omsetningsverdi. 

o Grunnlaget for kapitaliseringsrenten må legges på et nivå som er forutsigbart og 
som gjenspeiler virkeligheten.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Storfjord kommune slutter seg til høringsuttalelsen fra Landssamanslutninga av 

Vassdragskommunar av 7. juni 2011. 
2. I tillegg vil kommunen presisere følgende:

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da dette gir en skatterabatt på de 
store, lønnsomme kraftanleggene kontra andre eiendomsskatteobjekter som ikke 
har denne ordningen.

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da verdiveksten kun kommer eiere 
og ikke vertskommuner til gode.

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da dette kun var ment som en 
midlertidig løsning

o Maksimum og minimumsverdiene må fjernes da den i dag er en avgift som bryter 
prinsipper bak kraftskattereformen, skatteevneprinsippet og de vedtatte 
verdsettelsesreglene.  I tillegg er avgiften uavhengig av lønnsomhet og 
omsetningsverdi. 

o Grunnlaget for kapitaliseringsrenten må legges på et nivå som er forutsigbart og 
som gjenspeiler virkeligheten.

PS 34/11 Forvaltningsrevisjonsrapport rådhuset/NAV-bygget

Kontrollutvalgets innstilling
1. Kommunestyret viser til konklusjonen og anbefalinger i rapporten Rådhuset/NAV-bygget.
2. Kommunestyret ber rådmannen om å iverksette tiltak for å følge opp konklusjonen og 

anbefalingen som er gitt i rapporten som følger:



Konklusjon:
Med henvisning til revisors vurderinger konkluderer vi med at politikerne gjennom de 11 
gjennom gåtte saksfremleggene fra administrasjonen har fått tilfredstillinde 
beslutningsgrunnlag for utbygging av NAV og rådhuset.

Når det gjelder administrasjonens rapporteringer underveis i utbyggingsfasen, anses også disse 
i hovedsak å være tilfredsstillende. Administrasjonens rapporteringsplikt hadde imidlertid vært 
enda bedre ivaretatt dersom også de to tertialrapportene i 2009 hadde inneholdt en grundig 
gjennomgang av investeringsregnskapet i forhold til budsjettet. Det ville ha gitt politikerne 
innsikt i den økonomiske utviklingen også i sluttfasen av NAV-/rådhusutbyggingen, noe som var 
viktig spesielt fordi det lå an til overskridelse av budsjettrammen til utbyggingsformålet.

Anbefaling:
Med bakgrunn i konklusjonen anbefaler revisjonen at administrasjonen følger de vedtatte 
rapporteringsrutinene i økonomireglementet for alle investeringsprosjekter.

3. Kommunestyret ber rådmannen gi tilbakemelding til kontrollutvalget om hvilke tiltak 
kommunen vil iverksette (ev. har iverksatt) og hvilke vurderinger som er gjort, for å 
imøtekomme anbefalinger i rapporten.
Frist for tilbakemelding fastsettes til 01.09.2011.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Kommunestyret viser til konklusjonen og anbefalinger i rapporten Rådhuset/NAV-bygget.
2. Kommunestyret ber rådmannen om å iverksette tiltak for å følge opp konklusjonen og 

anbefalingen som er gitt i rapporten som følger:

Konklusjon:
Med henvisning til revisors vurderinger konkluderer vi med at politikerne gjennom de 11 
gjennom gåtte saksfremleggene fra administrasjonen har fått tilfredstillinde 
beslutningsgrunnlag for utbygging av NAV og rådhuset.

Når det gjelder administrasjonens rapporteringer underveis i utbyggingsfasen, anses også disse 
i hovedsak å være tilfredsstillende. Administrasjonens rapporteringsplikt hadde imidlertid vært 
enda bedre ivaretatt dersom også de to tertialrapportene i 2009 hadde inneholdt en grundig 
gjennomgang av investeringsregnskapet i forhold til budsjettet. Det ville ha gitt politikerne 
innsikt i den økonomiske utviklingen også i sluttfasen av NAV-/rådhusutbyggingen, noe som var 
viktig spesielt fordi det lå an til overskridelse av budsjettrammen til utbyggingsformålet.

Anbefaling:
Med bakgrunn i konklusjonen anbefaler revisjonen at administrasjonen følger de vedtatte 
rapporteringsrutinene i økonomireglementet for alle investeringsprosjekter.

3. Kommunestyret ber rådmannen gi tilbakemelding til kontrollutvalget om hvilke tiltak 
kommunen vil iverksette (ev. har iverksatt) og hvilke vurderinger som er gjort, for å 
imøtekomme anbefalinger i rapporten.
Frist for tilbakemelding fastsettes til 01.09.2011.



PS 35/11 Statnett SF - 420 kv kraftledning mellom Balsfjord og Hammerfest -
Høring av tilleggssøknad og tilleggsutredning

Rådmannens innstilling
Forslag til høringsuttalelse:
Storfjord kommune mener at Statnett bør velge opprinnelig trasealternativ, 1.19. 

Storfjord kommunen mener videre at traseløsning 1.23 ikke er et alternativ. 

Storfjord kommune setter spørsmålstegn om trasealternativ 1.23 vil være vesentlig bedre enn 
alternativ 1.19 i forhold til reindrifta. Kommunen mener at begge alternativene vil få mer eller 
mindre samme konsekvens for reindrifta, men at alternativ 1.23 vil få stor negativ konsekvens 
for Lulleskogen naturreservat. I tillegg til å være et reservat med en spesiell kalkfuruskog, så er 
også Lulleskogen mye brukt av lokale og tilreisende. 

Storfjord kommune viser vider til tidligere innspill til konsesjonssøknaden i 2009, der 
kommunen ønsker at Statnett vurderer å flytte dagens 132 kV - linje (til Kåfjord) til ny trase 
1.19. Etablering av ny 420 kV kraftlinje er et stort inngrep og Statnett bør se på løsninger som 
minsker fragmenteringen av natur. 

Det bør videre vurderes om det er mulig å legge 132 kV og 420 kV til de samme mastene. Det 
vil muligens føre til større master som er mer synlig, men ikke i så stor grad. Effekten av en slik 
løsning vil være; smalere kraftlinjetrase og mindre visuell forstyrrelse totalt sett. Ikke minst hvis 
en må rydde skog i to ”krafttraseér”.   

Storfjord kommune ser det som positivt at det vurderes å sette opp høyere master for å unngå 
rydding i kraftlinjetraseén. En slik løsning vil gjøre kraftlinjetraseén mye mindre iøynefallende. 
Er dette teknisk mulig, så bør Statnett gå for slike løsninger. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:
Driftstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Høringsuttalelse:
Storfjord kommune mener at Statnett bør velge opprinnelig trasealternativ, 1.19. 

Storfjord kommunen mener videre at traseløsning 1.23 ikke er et alternativ. 

Storfjord kommune setter spørsmålstegn om trasealternativ 1.23 vil være vesentlig bedre enn 
alternativ 1.19 i forhold til reindrifta. Kommunen mener at begge alternativene vil få mer eller 
mindre samme konsekvens for reindrifta, men at alternativ 1.23 vil få stor negativ konsekvens 



for Lulleskogen naturreservat. I tillegg til å være et reservat med en spesiell kalkfuruskog, så er 
også Lulleskogen mye brukt av lokale og tilreisende. 

Storfjord kommune viser vider til tidligere innspill til konsesjonssøknaden i 2009, der 
kommunen ønsker at Statnett vurderer å flytte dagens 132 kV - linje (til Kåfjord) til ny trase 
1.19. Etablering av ny 420 kV kraftlinje er et stort inngrep og Statnett bør se på løsninger som 
minsker fragmenteringen av natur. 

Det bør videre vurderes om det er mulig å legge 132 kV og 420 kV til de samme mastene. Det 
vil muligens føre til større master som er mer synlig, men ikke i så stor grad. Effekten av en slik 
løsning vil være; smalere kraftlinjetrase og mindre visuell forstyrrelse totalt sett. Ikke minst hvis 
en må rydde skog i to ”krafttraseér”.   

Storfjord kommune ser det som positivt at det vurderes å sette opp høyere master for å unngå 
rydding i kraftlinjetraseén. En slik løsning vil gjøre kraftlinjetraseén mye mindre iøynefallende. 
Er dette teknisk mulig, så bør Statnett gå for slike løsninger. 

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 14.06.2011 

Behandling:
Planlegger Ståle Sørensen orienterte i saken. 

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Forslag til høringsuttalelse:
Storfjord kommune mener at Statnett bør velge opprinnelig trasealternativ, 1.19. 

Storfjord kommunen mener videre at traseløsning 1.23 ikke er et alternativ. 

Storfjord kommune setter spørsmålstegn om trasealternativ 1.23 vil være vesentlig bedre enn 
alternativ 1.19 i forhold til reindrifta. Kommunen mener at begge alternativene vil få mer eller 
mindre samme konsekvens for reindrifta, men at alternativ 1.23 vil få stor negativ konsekvens 
for Lulleskogen naturreservat. I tillegg til å være et reservat med en spesiell kalkfuruskog, så er 
også Lulleskogen mye brukt av lokale og tilreisende. 

Storfjord kommune viser vider til tidligere innspill til konsesjonssøknaden i 2009, der 
kommunen ønsker at Statnett vurderer å flytte dagens 132 kV - linje (til Kåfjord) til ny trase 
1.19. Etablering av ny 420 kV kraftlinje er et stort inngrep og Statnett bør se på løsninger som 
minsker fragmenteringen av natur. 

Det bør videre vurderes om det er mulig å legge 132 kV og 420 kV til de samme mastene. Det 
vil muligens føre til større master som er mer synlig, men ikke i så stor grad. Effekten av en slik 
løsning vil være; smalere kraftlinjetrase og mindre visuell forstyrrelse totalt sett. Ikke minst hvis 
en må rydde skog i to ”krafttraseér”.   



Storfjord kommune ser det som positivt at det vurderes å sette opp høyere master for å unngå 
rydding i kraftlinjetraseén. En slik løsning vil gjøre kraftlinjetraseén mye mindre iøynefallende. 
Er dette teknisk mulig, så bør Statnett gå for slike løsninger. 

PS 36/11 Oppgjør høydebasseng Åsen

Rådmannens innstilling
1. Storfjord formannskap godkjenner at opprydding og ferdigstillelse ved høydebassenget 

gjennomføres av kommunen slik det fremkommer i saksfremstillingen pkt 1 a-d. Summen er 
estimert til kr. 225 061.

2. Storfjord formannskap godkjenner at saken med Figenschau løses ved å betale grunneier 
totalt kr. 74 939 for tomteoppgjør (2700 m2 * 20 kr. pr. m2= 54 000,-) samt 
forsinkelsesrenter i tidsrommet 20.07.2007 – 04.05.2011. Forsinkelsesrenter utgjør kr. 
20 939. 

3. For oppgjøret av tomt og ferdigstillelse av høydebassenget kr 300 000 til sammen dekkes 
dette i investeringsbudsjettet for 2011, budsjettpost 0.740.315.2380/prosjektnr 740 (Elvevoll 
grunnkjøp og opparbeidelse av boligfelt), ved at formannskapet går inn for 
budsjettregulering. 

4. Formannskapet godkjenner at kr 300 000 post; Elvevoll grunnkjøp og opparbeidelse av 
boligfelt i investeringsbudsjettet 2011, utsettes til 2012. 

5. Grunneiers krav om festeavgift kr 42,035,- bortfaller som en del av denne avtalen og for 
tomteoppgjøret samt ferdigstillelse av høydebasseng. Kravet om festeavgift ble framsatt 
kommunen som følge av manglende oppfølging fra kommunens side.

6. Alle forhold knyttet til oppgjør for høydebassenget skal tas med i avtalen om tomtekjøp og 
ferdigstillelse av høydebasseng og området rundt, slik at det ikke kommer ytterligere krav i 
ettertid. 

7. Det skal utarbeides en avtale mellom Storfjord kommune og grunneier Figenschau basert på 
ovenstående punker som skal signeres av begge parter.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 22.06.2011 

Behandling:
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Storfjord kommunestyre godkjenner at opprydding og ferdigstillelse ved høydebassenget 

gjennomføres av kommunen slik det fremkommer i saksfremstillingen pkt 1 a-d. 
Summen er estimert til kr. 225 061.

2. Storfjord kommunestyre godkjenner at saken med Figenschau løses ved å betale 
grunneier totalt kr. 74 939 for tomteoppgjør (2700 m2 * 20 kr. pr. m2= 54 000,-) samt 
forsinkelsesrenter i tidsrommet 20.07.2007 – 04.05.2011. Forsinkelsesrenter utgjør kr. 
20 939. 

3. For oppgjøret av tomt og ferdigstillelse av høydebassenget kr 300 000 til sammen 
dekkes dette i investeringsbudsjettet for 2011, budsjettpost 0.740.315.2380/prosjektnr 



740 (Elvevoll grunnkjøp og opparbeidelse av boligfelt), ved at formannskapet går inn for 
budsjettregulering. 

4. Storfjord kommunesstyre godkjenner at kr 300 000 post; Elvevoll grunnkjøp og 
opparbeidelse av boligfelt i investeringsbudsjettet 2011, utsettes til 2012. 

5. Grunneiers krav om festeavgift kr 42,035,- bortfaller som en del av denne avtalen og for 
tomteoppgjøret samt ferdigstillelse av høydebasseng. Kravet om festeavgift ble framsatt 
kommunen som følge av manglende oppfølging fra kommunens side.

6. Alle forhold knyttet til oppgjør for høydebassenget skal tas med i avtalen om tomtekjøp 
og ferdigstillelse av høydebasseng og området rundt, slik at det ikke kommer ytterligere 
krav i ettertid. 

7. Det skal utarbeides en avtale mellom Storfjord kommune og grunneier Figenschau basert 
på ovenstående punker som skal signeres av begge parter.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 08.06.2011 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Storfjord formannskap godkjenner at opprydding og ferdigstillelse ved høydebassenget 

gjennomføres av kommunen slik det fremkommer i saksfremstillingen pkt 1 a-d. 
Summen er estimert til kr. 225 061.

2. Storfjord formannskap godkjenner at saken med Figenschau løses ved å betale grunneier 
totalt kr. 74 939 for tomteoppgjør (2700 m2 * 20 kr. pr. m2= 54 000,-) samt 
forsinkelsesrenter i tidsrommet 20.07.2007 – 04.05.2011. Forsinkelsesrenter utgjør kr. 
20 939. 

3. For oppgjøret av tomt og ferdigstillelse av høydebassenget kr 300 000 til sammen 
dekkes dette i investeringsbudsjettet for 2011, budsjettpost 0.740.315.2380/prosjektnr 
740 (Elvevoll grunnkjøp og opparbeidelse av boligfelt), ved at formannskapet går inn for 
budsjettregulering. 

4. Formannskapet godkjenner at kr 300 000 post; Elvevoll grunnkjøp og opparbeidelse av 
boligfelt i investeringsbudsjettet 2011, utsettes til 2012. 

5. Grunneiers krav om festeavgift kr 42,035,- bortfaller som en del av denne avtalen og for 
tomteoppgjøret samt ferdigstillelse av høydebasseng. Kravet om festeavgift ble framsatt 
kommunen som følge av manglende oppfølging fra kommunens side.

6. Alle forhold knyttet til oppgjør for høydebassenget skal tas med i avtalen om tomtekjøp 
og ferdigstillelse av høydebasseng og området rundt, slik at det ikke kommer ytterligere 
krav i ettertid. 

7. Det skal utarbeides en avtale mellom Storfjord kommune og grunneier Figenschau basert 
på ovenstående punker som skal signeres av begge parter.


